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Lainan myöntäminen Pyhäjoen Joki-Kiekolle

62/02.05.03/2020

Khall 04.05.2020 § 151

Pyhäjoen Joki-Kiekko kirjoittaa 29.4.2020:

" Hyvä Pyhäjoen kunnanhallitus ja valtuusto, hyvä kunnanjohtaja Matti So ro-
nen.

Pyhäjoen Joki-Kiekko on pyhäjokinen jääkiekkoseura. Seuralla on tällä hetkellä
4 joukkuetta, joista 3 juniorijoukkueita sekä yksi edustusjoukkue. Lisäksi
seuralla on harrastekiekkotoimintaa miehille ja naisille sekä kesäajalle
jalkapalloa. Jo kai sel la joukkueella on oma talous. Kaikkiaan Joki-Kiekon
toimintaan osallistuu vuo sit tain noin 140-160 ihmistä. Pelien seuraaminen tuo
viihdettä satojen py hä jo kis ten elämään. Joki--Kiekko on Pyhäjoen Jäähalli
osakeyhtiön suurin yk sit täi nen jääajan ostaja.

Joki-Kiekon edustusjoukkueen talous koostuu pääosin sponsori- ja avus tus tu-
lois ta. Vuosittainen budjetti on noin 38.000€. Pääosa kuluista liittyy jää ai ka-
mak sui hin, jääkiekkoliiton seuramaksuihin, pelaajien matkakulukorvauksiin
sekä tuo ma ri yms. pakollisiin palkkioihin. Edustusjoukkueen budjetti on yksi
pe lat ta van seuratason alhaisimmista, siitäkin huolimatta että joukkue
harjoittelee yk si tyi ses sä hallissa.

Koronapandemia on vaikuttanut esityisesti edustusjoukkueen tulovirtaan.
Spon so ri tuet ovat suurelta osin loppuneet tai laskeneet huomattavasti, lisäksi
kevään iso ja hyvin tuottavia tapahtumia on peruuuntunut. Ensi kauden budjetti
on näis tä syistä johtuen pelottavan huono, jopa niin huono, että ilman
taloudellista apua emme uskalla lähteä uuteen kauteen. Käytännössä väliin
jäänyt kausi tar koit tai si n. 20.000€ tulonmenetystä jäähalliyhtiölle. Tämä
puolestaan johtaa kas va viin jääaikamaksuihin, joka puolestaan vaikuttaa
ulkopuolisten vuokraajien kiin nos tuk seen sekä Joki-Kiekon juniori- ja
harrastetoimintaan. Pelkäämme, että täs tä syntyy kierre joka vaikuttaa
negatiivisesti niin halliyhtiöön kuin Jo ki-Kiek koon.

Pyydämme ystävällisesti Pyhäjoen kunnalta 20.000€ lainaa toiminnan jat ka mi-
sek si tämän vaikea ajan ylitse. Toivomme, että koko summaa ei tarvitse nostaa
ja et tä sponsoriemme yritystoiminta piristyisi syksyllä niin, että he voisivat
jatkaa py hä jo kis ten jääkiekon tukemista entiseen tapaan. Ilman tätä kunnalta
saatua ta lou del lis ta selkänojaa emme kuitenkaan uskalla lähteä seuraavan
kauteen.

Jo yhden kauden peruuntuessa vaikeutuu myös seuraavan kauden
toteutuminen. Toi min nan käynnistäminen uudelleen on vaikeaa, pelaajien
siirryttyä toisiin seu roi hin. Peruuntuminen vaikuttaisi pitkässä juoksussa myös



muun har ras tus toi min nan näivettymiseen.

Avusta kiitollisena

Pyhäjoen Joki-Kiekon johtokunta
Pyhäjoella 29.4.2020 "

Ehdotus:
Kunnanhallitus esittää valtuustolle, että se myöntää Pyhäjoen Joki-Kiekko ry:lle
20.000 euron antolainan. Talous- ja hallintopäällikkö laatii velkakirjan
(toimitetaan kokoukseen).

Päätös:
 Kunnanhallitus hyväksyi ehdotuksen.

___________ 

Valt 27.05.2020 § 34
Keskustelun kuluessa valtuutettu Jaakko Jukkola esitti, että antolainaa ei
myönnetä.

Esitystä ei kannatettu, joten se raukesi.

Päätös:
 Valtuusto hyväksyi kunnanhallituksen ehdotuksen.

Jaakko Jukkola ilmoitti jättävänsä päätökseen eriävän mielipiteen.

- - - - - - - -
Merkittiin, että valtuutettu Niko Rantanen poistui esteellisenä kokouksesta
tämän asian käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi.
__________ 


